

Tancrède Fortin	5.00
Rose Fontaine	5.00
Rose Anna Desjardins	5.00
Pasquale Raponi	5.00
Jos. Colangelo	5.00
Dame Filippo Castellani	5.00

5.—Soumise une communication de M. P. Vanier, au sujet de la cotisation imposée pour la construction d'un trottoir sur la rue Saint-Jacques.

Résolu: De référer à l'Ingénieur en Chef pour rapport.

6.—(13611)—Soumis un rapport du Surintendant de l'Incineration, en rapport avec la demande de la Société pour la Prévention de la Cruauté aux Animaux, pour permis d'ériger une fourrière sur le terrain de la Cité, près de l'Incinérateur à la Pointe Saint-Charles, recommandant de céder la partie de terrain marquée en vert sur le plan annexé audit rapport, à la condition que la Ville puisse en aucun temps reprendre possession de son terrain, au cas où elle le jugerait à propos.

Résolu: D'approuver ladite recommandation et de référer au Département en Loi, avec prière de préparer et soumettre au Bureau un projet de contrat sous seing-privé.

7.—(14723) Soumis un rapport du Surintendant des Édifices Municipaux, attirant l'attention du Bureau sur certaines nuisances qui sont causées par le prolongement du Boulevard Saint-Laurent.

Résolu: De référer au Surintendant de Police pour surveillance.

8.—Soumis une communication de M. J. A. Mann, offrant de céder des rues à la Ville à certaines conditions.

Résolu: D'informer M. Mann que le Bureau serait prêt à recommander l'acceptation d'une offre de cession, sans conditions.

9.—(14722) Soumis un rapport du Surintendant des Édifices Municipaux, au sujet de la démolition de certaines bâtisses situées sur la rue Notre-Dame Est.

Ajourné sine die.

10.—(14502) Soumis un rapport du Surintendant des Édifices Municipaux, recommandant que le contrat pour les réparations à la couverture de l'immeuble Nos 1283 et 1285 Notre-Dame Ouest, soit accordé à M. H. Poitevin, au prix de \$45, et que le contrat pour la réparation des couvertures des immeubles Nos 1251-53-55 rue Notre-Dame, et 5-7-9 rue Dominion, soit accordé à M. N. Bélanger, au prix de \$84.

Résolu: D'approuver ladite recommandation.

11.—Soumise une communication de M. J. Daguerre, au sujet des accidents d'asphyxie qui arrivent aux plombiers.

Résolu: De référer à la Commission de Législation.

12.—(14741) Soumis un rapport du Surintendant de l'Incineration, au sujet de la maladie de M. Emile Fortin.

Après avoir examiné le cas dudit M. Fortin qui est employé pour la Ville depuis plusieurs années, il est

Résolu: De payer une somme de \$60 audit M. Fortin, ladite somme devant être prise à même les crédits votés pour gages dans le Département de l'Incineration.

13.—(14714) Sur recommandation du Surintendant des Marchés, il est

Résolu: D'autoriser le transfert du bail de M. Anthime Dalbec, locataire de l'étal portant le No 8, à l'extérieur du Marché Bonsecours, à M. W. McDuff.

14.—(14752) Soumis un rapport du Département en Loi protégeant de M. R. Chartrand, à la Cité de Montréal, pour dommages causés à sa propriété, déclarant que M. Asselin est responsable desdits dommages vis-à-vis M. Chartrand, et qu'il a mis ledit M. Asselin en demeure d'avoir à désintéresser M. Chartrand et à garantir la Ville.

Résolu: D'approuver ledit rapport.

Ajournement.

Tancrède Fortin	5.00
Rose Fontaine	5.00
Rose Anna Desjardins	5.00
Pasquale Raponi	5.00
Jos. Colangelo	5.00
Dame Filippo Castellani	5.00

5.—Submitted a communication from Mr. P. Vanier, relating the tax imposed for the construction of a sidewalk on St. James street.

Referred to the Chief Engineer for a report.

6.—Submitted a report from the Superintendent of the Incineration Department, in connection with the application from the Society for the Prevention of Cruelty to Animals for permission to erect a pound on the City's property, near the Incinerator at Point St. Charles, recommending that the lot of land tinted green on the plan annexed to the said report, be ceded to said society, on condition that the City may at any time retake possession of said land if it deems it advisable.

Resolved: That said recommendation be approved and that the same be referred to the Law Department, with a request that they prepare and submit to the Board a draft of agreement to that effect.

7.—Submitted a report from the Superintendent of Municipal Buildings, drawing the attention of the Board to certain nuisances arising from the extension of St. Lawrence Boulevard.

Referred to the Superintendent of Police, with instructions to attend to the matter.

8.—Submitted a communication from Mr. J. A. Mann, offering to cede streets to the City on certain conditions.

Resolved: That Mr. Mann be informed that the Board are willing to recommend to Council to accept said offer if the same is made unconditionally.

9.—Submitted a report from the Superintendent of Municipal Buildings relating the demolition of certain buildings situated on Notre-Dame street East.

Consideration deferred.

10.—Submitted a report from the Superintendent of Municipal Buildings, recommending that the contract for repairs to the roof of building Nos. 1283 and 1285 Notre-Dame street West, be awarded to Mr. H. Poitevin, at the price of \$45, and that the contract for repairs to the roofs of buildings Nos. 1251-53-55 Notre-Dame street and 5-7-9 Dominion street, be awarded to Mr. N. Bélanger, for the price of \$84.

Resolved: That said report be approved.

11.—Submitted a communication from Mr. J. Daguerre, re asphyxiation of plumbers.

Referred to the Legislation Committee.

12.—Submitted a report from the Superintendent of the Incineration Department, relating the illness of Mr. Emile Fortin.

After having deliberated on the case of Mr. Fortin who has been employed by the City for several years, it was

Resolved: That a sum of \$60 be paid to the said Mr. Fortin, the said sum to be taken out of the appropriation voted for wages in the Incineration Department.

13.—On the recommendation of the Superintendent of Markets, it was

Resolved: That the transfer of the lease of Mr. Anthime Dalbec, tenant of stall bearing No. 8, outside of Bonsecours Market, to Mr. W. McDuff, be authorized.

14.—Submitted a report from the Law Department protesting from Mr. R. Chartrand to the City of Montreal, re damages caused to his property, stating that Mr. Asselin is responsible for such damages towards the said Mr. Chartrand and that they have notified the said Mr. Asselin to indemnify Mr. Chartrand and to guarantee the City.

Resolved: That said report be approved.

Adjourned.